
Ügyiratszám: 23-     /2009.

Jegyzőkönyv

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2009. december 28-án, 10,45 
órakor megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő

                       Raffay Béla képviselő
Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az ülés  határozatképes,  azt  megnyitja.  Ismerteti  a  rendkívüli  ülés  napirendi  pontjait  1./  A 
Hatósági  Igazgatási  Társulási  megállapodás  meghosszabbítása   Előadó:  Simonné  Vitányi 
Mónika 2./ A 2010. évi hulladékszállítási díjról tájékoztatás Eladó: Simonné Vitányi Mónika
Aki az ismertetett napirendi pontokat elfogadja, kéri kézfeltartással szavazzon.
A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal  az  ismertetett  napirendi  pontokat  elfogadja,  és 
meghozza az alábbi határozatát:

111/2009.( XII.28.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
2009.  december  28-i  rendkívüli  testületi  ülés 
napirendi pontjait az alábbiak szerint határozza meg:

1./  A  Hatósági  Igazgatási  Társulási  megállapodás 
meghosszabbítása  
Előadó: Simonné Vitányi Mónika 
2./  A 2010.  évi  hulladékszállítási  díjról  tájékoztatás 
Előadó: Simonné Vitányi Mónika

1./ Hatósági Igazgatási Társulási megállapodás meghosszabbítása

Simonné Vitányi Mónika
Elmondja, hogy a hatósági igazgatási társulási megállapodás 2009. december 31-ével szűnne. 
Ezt  javasolja,  hogy  egy  hónapra  hosszabbítsák  meg,  mert  egyeztetések  voltak  Kékkút 
polgármesterterével,  jegyzőjével  és  az  Államigazgatási  Hivatallal.  Abban  maradtak,  hogy 
január elején térjenek vissza erre a dologra mind a négy önkormányzat polgármestere és a 
jegyző menjenek fel Veszprémbe és megbeszélik mit lehetne tenni ezzel kapcsolatban. Ezért 
kellene a megállapodást egy hónappal meghosszabbítani.
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Ezzel kapcsolatban kérdés?

Fábián Gusztáv
Tudomása szerint nincs Kővágóörsnek jegyzője. Akkor ki lenne a jegyző?

Kolláth Zsuzsanna
2010. január 1-től Dr. Szabó Tímea fog helyettesíteni Kővágóörsön.

Simonné Vitányi Mónika
A kékkúti jegyző kérése volt, hogy hosszabbítsák meg, mert addig nem tudnak tenni semmit.

Fábián Gusztáv
Salföldön ki lesz a helyettesítő jegyző?

Simonné Vitányi Mónika
Salföldön az önkormányzati  feladatokra nem lehet,  de az államigazgatási  feladatokra lehet 
helyettes.

Fábián Gusztáv
Akkor Salföldön ki lesz az önkormányzati feladatokra?

Simonné Vitányi Mónika
Ezért mennek fel egyeztetésre.

Mátraházi Zsuzsanna
Ő kérte az elmúlt ülésen, hogy beszéljenek Kékkúttal a hatósági igazgatási társulás ügyében. 
Milyen tájékoztatást kaptak?

Fábián Gusztáv
Ő  beszélt  a  kékkúti  jegyzővel,  de  szabadságra  ment.  Nem  tudtak  intézni,  és  elnapolják 
januárra.

Simonné Vitányi Mónika
Ilyen rövid idő alatt ezt nem lehet megoldani.

Fábián Gusztáv
A kékkúti jegyző hibásnak tartja ezt a megállapodást, ami jelenleg van. Ő kizárólag a hivatal 
útmutatása alapján fog eljárni.

Mátraházi Zsuzsanna
Ő kéri, hogy egy hónap alatt járják körbe azokat amelyek lehetőségként felmerültek.
A hatósági igazgatási társulást, ha ebben a formában maradnak - ő igazából Kékkúttal tudná 
elképzelni.

Fábián Gusztáv
Meg kell határozni a hozzájárulás összegét.

Simonné Vitányi Mónika
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Kővágóörs Község Önkormányzata Képviselő-testületével kötött Hatósági Igazgatási Társulási 
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megállapodást  2010.  január  31-ig  meghosszabbítja.  A  képviselő-testület  utasítja  a 
polgármestert,  hogy  gondoskodjon  a  társulási  megállapodás  módosításáról,  és  a  határozat 
Kővágóörs Község Önkormányzat Képviselő-testületének való megküldéséről.
Névszerinti  szavazásra  teszi  az  ismertetett  határozati  javaslatot,  aki  elfogadja,  kéri 
kézfeltartással szavazzon.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát

112/2009.( XII.28.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Kővágóörs  Község  Önkormányzata  Képviselő-
testületével  kötött  Hatósági  Igazgatási  Társulási 
megállapodást 2010. január 31-ig meghosszabbítja.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy 
gondoskodjon  a  társulási  megállapodás 
módosításáról,  és  a  határozat  Kővágóörs  Község 
Önkormányzat  Képviselő-testületének  való 
megküldéséről.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

2./ 2010. évi hulladékszállítási díj megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Már tájékoztatást adott arról, hogy 2010. július 1-től már működni fog az szemétlerakó telep. 
Ennek  a  költsége  igen  magas  lesz.  A Remondis  Kft.  megküldte  a  2010.  évre  vonatkozó 
szemétszállítási díjakat, mely 66.733 Ft/hó + 25% ÁFA lenne. Salföld vonatkozásában úgy 
van,  hogy  az  önkormányzat  szedi  be  a  lakosoktól,  és  nem  úgy  hogy  a  lakosok  kötnek 
szerződés  a  szolgáltatóval.  Ez  a  tavalyi  évben  48.750/Ft  volt.  Minden  település  ezt  a 
tájékoztatást.  A kistérségnél  megpróbálják  ezt  kezelni,  és  egységesen fellépnek az emelés 
miatt. Tárgyalásokat kezdeményeznek a Remondisnál. Több önkormányzat azt mondta, hogy 
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csak az infláció mértékével egyezően hajlandó elfogadni az emelést, ilyen irányú határozatot 
fognak meghozni. 
Javasolja, hogy Salföld is ilyen tartalmú határozatot hozzon. 

Fábián Gusztáv
Minden évben 10 %-kal emelték a díjakat.

Simonné Vitányi Mónika
Ez jövőre még drágább lesz. Ez nagyon sok.
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  a 
Remondis Kft. Tapolca, Halápi u. 33. sz. szolgáltató által közölt 2010. évi hulladékszállítási 
díjait  –  tekintettel  a  lakosság  teherbíró  képességére  -  abban  az  esetben  fogadja  el,  ha  az 
legfeljebb az infláció mértékével növekedik.
Felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a szolgáltatónak küldje meg.
Névszerinti  szavazásra  teszi  az  ismertetett  határozati  javaslatot,  aki  elfogadja,  kéri 
kézfeltartással szavazzon.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát:

113/2009.( XII.28.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
a Remondis Kft. Tapolca, Halápi u. 33. sz. szolgáltató 
által  közölt  2010.  évi  hulladékszállítási  díjait  – 
tekintettel a lakosság teherbíró képességére - abban az 
esetben  fogadja  el,  ha  az  legfeljebb  az  infláció 
mértékével növekedik.

Felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  határozatot  a 
szolgáltatónak küldje meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester
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Simonné Vitányi Mónika
Mivel más kérdés, hozzászólás nem volt az ülést 11, 00 órakor bezárta.

    Kmft.

Simonné Vitányi Mónika                                                                  dr. Verbovszki Valéria
polgármester                                                                                           helyettes jegyző
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